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Nyt fra grenene

Familiespejd
-Der mangler ting til aktiviteter med insekter.
Mette og maiken laver en plan for møder

Mikro/mini
Der er en spejder der bliver rykket op et år før tid for at følge sine venner.Der mangler stadig
lederhænder. Lasse stopper måske, fordi Olivia er stoppet, det kan dog være han fortsætter.
Der er interesse for start i mikrogrenen. Der bliver flere minier, så der er behov for et par
forældrehjælpere, især hvis der bliver meldt flere minier ind. Maiken vil fremover have større
mulighed for at deltage i møderne.

Junior
Glæder sig over at der er nogen der rykker op til junior, så der er lidt flere. God sommerlejr
med troppen.
Det var i uge 29 hvor spejderne blandt andet besøgte gammel Estrup og kørte på
skinnecykler fra Allingåbro til Randers og retur.

Trop
Der er 3 i troppen. En er holdt og en er rykket op til seniorerne. Josefine begynder at lægge
noget op på Instagram. Drengene arbejder med knob og besnøringer. Der er ingen fra
troppen, der deltager på PLAN.

Senior
De mødes hver 14. dag og genoptager hytte byggeriet

Nyt fra gruppelederne
Katrine trækker sig som gruppeleder.
Mogens har haft et hårdt år,og er på nippet til at trække sig.

Skriv gerne når spejderhytten er “lånt ud” til spejdere, for det er ærgerligt at ankomme i
hytten, hvis den er optaget.
Den skal selvfølgelig modtages og afleveres i ordentlig stand.

Nyt fra kasseren
Der skal laves en skrivelse om, hvordan vores kontingent fungerer. Vores kontingent politik.
evt et skriv i beskeden fra medlemsservice, hvis det er muligt

Nyt fra medlemsansvarlig
Dem af de store, der skulle rykkes op, er rykket op. Men de små mangler



Nyt fra formanden
Der er kommet 2 mails fra skolen, en fra skoleleder Morten og en fra Dennis Pedel. De vil
gerne flytte vores skraldespand ned til vejen, da skraldemanden har henvendt sig til skolen.
SFO børnene leger på grusvejen, så skraldemanden er utryg ved situationen.
Berit og Mogens mødes med Dennis,og arbejder på at overbevise skolen om, at det er deres
problem. Vi er åbne for hegn og/eller beplantning.
Mødet med Dennis blev afholdt den 7. september

Nyt fra webansvarlig
-

Fremtidige arrangementer
Gruppetur til Knuden, hvor grupperådsturen lå før.
Pinselejr??
Efterårs gruppetur 2024
Vi skal lave en rengørings/oprydningsdag
Divisions sommerlejr 2024 Asenbækmølle (Vi deltager, mikro/mini på halv lejr)
Divi træf, 10m børn tilmeldes

Vi skal formidle hvilke forventninger der er til forældre- forældrehjælpere -ledere

Evt.
Nisse har fået ny hund, som vil deltage på møderne


